
A L'ASSETJAMENT SEXUAL
I

PER RAONS DE SEXE

=
1 FOMENTA LA IGUALTAT 

ENTRE HOMES I DONES 2 NO PERMET LA VIOLENCIA 
NI ELS INSULTS 3 TREBALLA PER 

GARANTIR  UN ENTORN 
LABORAL SEGUR  I 
SALUDABLE 

4 DISPOSA D’UN PROTOCOL 
PER A LA PREVENCIÓ I 
ABORDATGE 

INFORMA, FORMA I 
SENSIBILITZA 5 DISPOSA DE MODELS DE 

DENÚNCIA INTERNA6

7 IDENTIFICA I FORMA A LES 
PERSONES DE REFERÈNCIA 
PER ESTUDIAR I RESOLDRE 
LES COMUNICACIONS I 
DENÚNCIES

8
GARANTITZA LA PROTECCIÓ 
DE LES PERSONES 
IMPLICADES EN EL PROCÉS 
DE COMUNICACIÓ O 
DENÚNCIA

9 APLICA MESURES 
CORRECTORES ENFRONT 
DE SITUACIONS PROVADES 
D’ASSETJAMENT

10 FA EL SEGUIMENT 

 AQUESTA EMPRESA:

Amb el suport de: 


